

(晩餐)

# DEPART: 04, 24, 27 DEC 2025

日期	单人	双/三人	小孩占床	小孩不占床
4 DEC	s\$ <b>1458</b>	s\$ <b>1148</b>	s\$ <b>928</b>	s\$ <b>868</b>
24,27 DEC	s\$ <b>1698</b>	s\$ <b>1368</b>	s\$ <b>1138</b>	s\$ <b>1068</b> *

# 第一天 新加坡 →河内

❖航班详情: VJ916 SIN-HAN 1455/1725

在内排机场接机。我们将送您到酒店办理人住手续。参观**还剑湖**-也称为"剑湖",是河内市中心的一个淡水湖。随后参观**圣约瑟夫大教堂(外观)**并经过**法国歌剧院(外观)**。在**老城区**自由购物。晚餐并在河内过夜。

#### 酒店: FLOWER GARDEN 4\* OR SIMILAR

大约距离: 机场到河内市中心: 45 分钟。

## 第二天 河内 - 萨帕 - 猫猫村 (早餐/午餐/晚餐)

转移到萨帕(4.5小时)。抵达萨帕享用午餐,沿着阶梯向下游览山谷,步行至 Cat Cat H'Mong 村,观看在稻田劳作的村民以及鸡、水牛和大腹猪等动物。参观法国人建造的古老水力发电站和美丽的瀑布。返回萨帕镇参观萨帕教堂,在萨帕少数民族市场购物,在萨帕享用晚餐并过夜。

#### 酒店: SAPA LEGEND 4\* OR SIMILAR

大约距离: 河内 - 萨帕: 350 公里 - 5 小时车程, 2 次休息

萨帕镇 - 猫猫村: 2公里

#### 第三天 番西邦 - 河内

早餐后,前往**番西邦缆车站**,搭乘缆车前往"**印度支那屋顶**"— 番西邦最高峰 — 海拔 3143 米。 首先乘坐 20 分钟缆车到**达巨大佛像**所在的 2800m 高度,然后步行约 600 多级台阶或乘坐缆车(自费)到达番西邦峰。从高处享受新鲜的空气和令人难以置信的美丽风景。午餐,返回河内。晚餐于餐厅。

## 酒店: FLOWER GARDEN 4\* OR SIMILAR

大约距离: 萨帕-番西邦: 3公里- 换乘 15分钟



# 第四天 河内 - 下龙湾游轮

(早餐/午餐/晚餐)

下龙湾-联合国教科文组织世界遗产(单程160公里-3.5小时车程)。 这将是您第一次有机会参观越南的一些农村地区。 车程穿过红河三角洲,因此我们将有很多机会拍摄越南农民耕种广阔绿色稻田的照片。

12:00-12:30: 登上下龙湾游船。享用迎宾饮品并了解有关游轮

和安全指南的简要介绍。 办理登机手续。

13:15: 在壮丽的海湾巡游时享用午餐,欣赏迷人的岩石

和美丽的下龙湾。

16:00: 在导游的带领下参观下龙湾的僵局洞穴。

17:20: 返回游轮,欣赏日落,同时享受从现在到酒吧晚

餐时间的欢乐时光。

18:00: 享受欢乐时光各种饮品折扣。与我们的厨师一起

参加烹饪示范和食。

19:00-21:00: 晚餐在游轮餐厅供应。

21:00-22:00: 第二个欢乐时光到深夜的时间,或与船员一起钓

鱿鱼、唱卡拉 OK 或只是在小屋里闲逛或放松。

注:行程可能会因邮轮品牌而有所变更;地方当局或天气情况,恕不另行通知。

#### 巡航: LE JOURNEY 4\* OR SIMILAR

大约距离:河内 - 下龙: 160公里 - 约4小时

#### 第五天 下龙湾 - 河内

(早餐/早午餐/晚餐)

06:30: 在游轮上迎接新的一天,迎接令人惊叹的黎明。

在日光浴平台上参加太极拳课程,让您的身体和

灵魂焕然一新。

07:00-08:00: 喝杯茶或咖啡欣赏早晨的海景,享用早餐。

08:00-09:00: 登上岛顶欣赏海湾全景。在海滩上放松,在碧绿

的海水中游泳。

09:00: 返回游轮梳洗一番。

09:00: 检查您的小屋, 然后继续沿着风景如画的路线漫

步,前往港口附近的白寿山 (Bai Tho Mountain)

10:30: 早午餐

12:00: 回到下龙市下船。

乘车返回河内。

注: 邮轮旅程仅供参考。 根据邮轮情况, 可能会有变更

#### 酒店: FLOWER GARDEN 4\* OR SIMILAR

大约距离:河内 - 下龙:160公里 - 约4小时

## 第六天 河内→新加坡

(早餐

18.07.25

❖航班详情: VJ915 HAN-SIN 0935/1355

早餐后,自由活动至送往机场。

#### 配套含:

✔ 往返机票含 7 公斤手提行李 + 20 公斤托运行李

✔ 根据行程安排的餐饮、旅游和门票 ✔ 中文导游服务

## 配套不含:

(早餐/午餐/晚餐)

× 机场税每人 120 新元 × 導遊和司機小費: USD30 /人(直接支付給導遊)

★ 旅游保险 ★ 领队小费(如有)\$20 新币/人 ★ 用餐时饮用的饮料,除非菜单中另有说明

备注: 行程以及用餐顺序可能因交通和天气关系而调整



**8858 6778 6323 4556** 





101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357

Cat Cat Village + Halong on Cruise



DEPART: 04, 24, 27 DEC 2025

DATE	SINGLE	TRIPLE	CWB	CNB
4 DEC	s\$ <b>1458</b>	s\$ <b>1148</b>	s\$ <b>928</b>	s\$ <b>868</b>
24,27 DEC	s\$ <b>1698</b>	s\$ <b>1368</b>	s\$ <b>1138</b>	s\$ <b>1068</b>

#### DAY 1: SINGAPORE → HANOI

#### ♦FLIGHT DETAILS: VJ916 SIN-HAN 1455/1725

Assemble at Changi Airport T4. Arrive at Noi Bai airport then transfer to hotel for check in. Visit **Hoan Kiem Lake** – also known as "Sword Lake," is a freshwater lake in the center of Hanoi. Then visit **St Joseph Cathedral Church** (outside) and pass by **French Opera House** (outside). **Free shopping at Old Quarter**. Dinner and overnight in Hanoi.

#### **HOTEL: FLOWER GARDEN 4\* OR SIMILAR**

**DISTANCE: AIRPORT TO HANOI CENTER: 45MINS.** 

#### DAY 2: HANOI – SAPA – CATCAT VILLAGE (B/L/D)

Transfer to Sapa (4.5 hours). Have lunch upon arrival at Sapa. Tour down to the valley by steps, walking to Cat Cat H'Mong Village, see villagers working on the paddy fields and animals likes Chicken, Water Buffaloes and Pot–Bellied pigs. See the old Hydro Electric Power Station built by the French and a beautiful Waterfall. Back to Sapa town to visit Sapa Church, shopping at Sapa Minority Market, dinner & overnight in Sapa.

## **HOTEL: SAPA LEGEND 4\* OR SIMILAR**

\_\_\_\_\_

DISTANCE: HANOI – SAPA: 350 KM – 5HRS TRANSFER WITH 2 BREAKS SAPA TOWN – CAT CAT VILLAGE: 2KM

#### DAY 3: FANSIPAN - HANOI

(B/L/D)

(D)

After breakfast, transfer to Fansipan Cable Car Station for an amazing ride to "the Roof of Indochina" – the highest mountain Fansipan – 3143 meter above sea level. First climb up by 20 min Cable Car ride to 2800m level where a huge Buddha Statue is located & then either continue by foot about 600+ steps or by Funicular (own expenses) to the Peak of Fansipan. Enjoy the fresh air and incredible beautiful landscape from the high. Lunch, transfer back to Hanoi. Dinner at restaurant.

#### **HOTEL: FLOWER GARDEN 4\* OR SIMILAR**

DISTANCE: SAPA - FANSIPAN: 3KM - 15 MINUTES FOR TRANSFER

#### Package includes:

- ✓ Roundtrip air ticket w/ 7KG Hand-carry + 20KG Check-In Bag
- ✓ Accommodations, transportations, meals as per itinerary
- ✓ Chinese-Speaking Tour Guide

## DAY 4: HANOI - HALONG ON CRUISE

(B/L/D)

**Halong Bay - a UNESCO World Heritage site** (160km driving one way - 3.5hrs drive). This will be your first opportunity to see some of the rural areas of Vietnam. The drive goes through the Red River delta, so we'll have plenty of chance for taking photo of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field.

12:00–12:30: Embark Halong Cruise. Enjoy welcome drink and get a brief introduction about cruise and safety guidelines. Check–in your cabin.

13:15: Have lunch while cruising in the magnificent Bay, admiring the fascinating rock and the beautiful of Halong Bay from your cruise.

16:00: Join a guided visit to Stalemate Cave in Ha Long Bay.

17:20: Return to Cruise, enjoy the sunset while relaxing with happy hours from now to dinner time at the bar.

**18:00:** Enjoy happy hours various drinks on discount. Taking part in a Cooking Demonstration & Food Décor Class with our Chef.

19:00-21:00: Dinner is served on cruise restaurant.

21:00-22:00: Time of second happy hours to the late night or join Squid Fishing with the crew, sing Karaoke or just laze around or relax in your cabin.

Note: Itinerary may be subject to change by Cruise brand; local authority or weather without prior notice.

#### **CRUISE: LE JOURNEY 4\* OR SIMILAR**

DISTANCE: HANOI - HALONG: 160 KM - ABOUT 4 HOURS

#### DAY 5: HALONG - HANOI

(B/BL/D)

**06:30:** Welcome a new day with amazing dawn on the cruise. Refresh your body & soul by a Tai-Chi Lesson on sundeck.

**07:00–08:00:** Catch morning view of seascapes with a cup of tea or coffee, have breakfast.

**08:00-09:00:** Climb to the peak of Island for the panoramic views of the bay. Relax on the beach, swim in the emerald water.

**09:00:** Return to Cruise for freshening up.

**09:00:** Check out your cabin and continue roaming around the picturesque route toward Bai Tho Mountain near the harbor.

10:30: Have early lunch (brunch)

**12:00:** Arrive back at Ha Long city for disembarkation.

Transfer back to Hanoi.

Note: Cruise itineraries are for reference only. Subject to change depending on cruise conditions

#### **HOTEL: FLOWER GARDEN 4\* OR SIMILAR**

DISTANCE: HANOI - HALONG: 160 KM - ABOUT 4 HOURS

## DAY 6: HANOI → SINGAPORE

(B)

FLIGHT DETAILS: VJ915 HAN-SIN 0935/1355
After breakfast, free at leisure then transfer to Airport for flight home.

Package excluded: Airport Taxes at S\$120/pax

18.07.25

Guide + Driver Tips at USD30/pax (Pay to guide directly)

🗱 Travel insurance 🗯 Tour Leader Tips (if any) at S\$20/pax

NOTE: SEQUENCE OF ITINERARY, MEALS, FLIGHT DETAILS MAY CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE



8858 6778
6323 4556



